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Zápis  

  Z Členské schůze SKPK HK konané dne 22.ledna 2018 v kuželně v Malšovicích. 

 

  Seznam přítomných členů na CS - viz příloha 

Program: 

Členskou schůzi zahájil místopředseda SKPK HK Martin Šolc. Konstatoval, že je 

přítomno 26 řádných členů z celkového počtu 38 řádných členů klubu. Členská schůze je tedy 

usnášeníschopná. – seznam přítomných je přílohou zápisu. 

Zapisovatelem byl jednohlasně zvolen Jiří Vágner, ověřovateli zápisu Martin Šolc a  Jaroslav 

Němeček. 

Předseda přednesl zprávu o činnosti  klubu v roce 2017 a informoval o aktuálním stavu 

členské základny.  

Paní Fialová informovala o výsledku hospodaření klubu za rok 2017 včetně vyčíslení hodnoty 

majetku klubu k 31.12.2017 

Pan Němeček informoval o výhledu rozpočtu na rok 2018 s konstatováním, že do vyřešení 

prodloužení výpůjčky objektu od majitele navrhuje minimalizovat výdaje. 

 Pan Gütler seznámil přítomné se zprávou Kontrolní a revizní komise zabývající se 

hospodařením klubu a kontrolou náležotistí penežního deníku k datu 31.12.2017. 

V dalším bodu programu pan Prokop podal informaci o provozu kuželny v roce 2017, stavu 

v oblasti odpracovaných hodin a upozornil na nové složení skupin na brigády.  

Dále proběhla diskuse, kde pan Němeček navrhl pokračovat v roce 2018 v poskytování 

bonusu řádným členům ve formě příspěvku na účast v cizích turnajích. 

Pan Mikolášek podal protinávrh na využití bonusu i na nákupy sportovních potřeb členů.  

Návrh pana Němečka byl členskou schůzí schválen hlasováním v poměru 25 hlasů pro : 1 hlas 

proti. Portinávrh nebyl schválen (hlasování v poměru 25 hlasů proti : 1 hlasů pro). 

Pro další období členská schůze pověřila rozhodováním ohledně tohoto příspěvku výkonný 

výbor hlasováním v poměru 20 hlasů pro : 6 hlasů proti. 

Byla diskutována činnost členů při plnění úkolů dozoru na kuželně. V souvislosti s tím byli 

členové znovu upozorněni na řádné vyplňování příjmových dokladů. 

Dále byli členové klubu seznámeni s nutností předkládat účetní doklady k proplacení vždy 
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v daném účetním roce, resp. po předchozí dohodě s hospodářem nejpozději do 5.dne roku 

následujícího. 

Výkonný výbor poděkoval za nadprůměrný odpracovaný počet hodin a ochotu zaskakovat 

v dozorech na kuželně za ostatní členy pánům Pardubskému, Veldovi a Černíkovi.  

Členové klubu byli upozorněni na nutnost šetření enrgiemi při provozu kuželny a nutností 

vždy provést řádnou přípravu kuželny před hrou, především vyčištěním křížů pod kuželkami a 

jejich přiměřeným namazáním. 

 Zásadní body diskuse a její závěry jsou zapracovány v usnesení, které bylo členskou 

schůzí schváleno hlasováním přítomných řádných členů v poměru 25 hlasů pro, 0 proti, 1 člen 

se hlasování zdržel.  

  

zapsal: Jiří  Vágner 

                                      Ing. Jiří VÁGNER   
        předseda SKP Kuželky HK 

ověřili:  


